

(32) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated October 11, 1972 from R.D. Jackson, Attorney, Gulf Oil Corporation to F.R. O'Hara, Attorney/Antitrust Counsel, Gulf Oil Corporation describing the letter concerning earlier consultation on legal points and recommending the giving of certain legal advice to the client regarding international uranium producers' arrangement.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 39*).

(33) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated October 12, 1972 from F.R. O'Hara, Attorney/Antitrust Counsel, Gulf Oil Corporation to R.K. Allen, Counsel, Gulf Mineral Resources Company, a subsidiary of Gulf Oil Corporation; counsel, Gulf Minerals Canada, Limited describing the letter by counsel which sets forth legal comments and brief antitrust analysis concerning a matter on which client requested legal advice.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 40*).

(34) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated November 20, 1972 from F.R. O'Hara, Attorney/Antitrust Counsel, Gulf Oil Corporation to N.M. Ediger, Manager, Gulf Minerals Canada, Limited describing the letter setting forth counsel's analysis and legal opinion with regard to antitrust considerations and advice with regard to compliance with antitrust laws, regarding international uranium producers' arrangements and direction by Canadian government that Gulf participate therein and distributed to R.K. Allen, Counsel, Gulf Mineral Resources Company, a subsidiary of Gulf Oil Corporation; counsel, Gulf Minerals Canada, Limited; W.Z. Estey, Partner, Robertson, Lane, Perrett, Frankish & Estey; counsel for Gulf Minerals Canada, Limited; J. McAfee, President, Gulf Oil Canada, Limited; M.E. Minks, General Counsel, Gulf Oil Corporation; J.C. Phillips, Vice-President, General Counsel, Gulf Oil Canada, Limited; and S.A. Zagnoli, President, Gulf Minerals Canada, Limited.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 41*).

(35) That an Order of the House do issue for a copy of a letter dated January 2, 1973, from R.K. Allen, Gulf Mineral Resources Company, a subsidiary of Gulf Oil Corporation; counsel, Gulf Minerals Canada, Limited, to F.R. O'Hara, Attorney/Antitrust Counsel, Gulf Oil Corporation and distributed to N.M. Ediger, Manager, Gulf Minerals Canada, Limited and attaching letters dated December 27, 1972, from N.M. Ediger to S.A. Zagnoli, President, Gulf Minerals Canada Limited, and distributed to R.K. Allen and W.Z. Estey, Partner, Robertson, Lane, Perrett, Frankish & Estey; Counsel for Gulf Minerals Canada, Limited and December 22, 1972, from J. Austin, Deputy Minister of the Department of Energy, Mines and Resources; President, Uranium Canada Limited, a Crown corporation to N.M. Ediger, setting forth legal conclusions and requesting legal opinion re client's proposed response to Canadian government's proposed directive.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 42*).

tion.—(*Avis de motion portant production de documents n° 38*).

(32) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du mémoire du 11 octobre 1972, adressé par M. R.D. Jackson, avocat de la *Gulf Oil Corporation* à M. F.R. O'Hara, avocat et conseiller antitrust de la *Gulf Oil Corporation* faisant part de la lettre concernant des consultations antérieures sur des points de droit et recommandant qu'un avis juridique soit donné au client au sujet de l'accord international entre les producteurs d'uranium.—(*Avis de motion portant production de documents n° 39*).

(33) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la note du 12 octobre 1972, de M. F.R. O'Hara, avocat et conseiller antitrust de la *Gulf Oil Corporation* à M. R.K. Allen, conseiller de la *Gulf Mineral Resources Company*, filiale de la *Gulf Oil Corporation* et conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited* décrivant la lettre du conseiller dans laquelle il donne des commentaires juridiques et une brève analyse sur une question pour laquelle le client avait demandé un avis juridique.—(*Avis de motion portant production de documents n° 40*).

(34) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la note du 20 novembre 1972, de M. F.R. O'Hara, avocat et conseiller antitrust de la *Gulf Oil Corporation* à M. N.M. Ediger, directeur de la *Gulf Minerals Canada, Limited* décrivant la lettre donnant l'analyse juridique et l'opinion du conseiller au sujet des problèmes antitrust et de l'observation des lois antitrust, au sujet des accords internationaux des producteurs d'uranium et des directives données par le gouvernement canadien pour la participation de *Gulf*, et distribuée à M. R.K. Allen, conseiller de la *Gulf Mineral Resources Company*, filiale de la *Gulf Oil Corporation* et conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, M. W.Z. Estey, associé de Robertson, Lane, Perrett, Frankish & Estey, conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, M. J. McAfee, président de la *Gulf Oil Canada, Limited*, M. M.E. Minks, conseiller général de la *Gulf Oil Corporation*, M. J.C. Phillips, vice-président et conseiller général de la *Gulf Oil Canada, Limited* et M. S.A. Zagnoli, président de la *Gulf Minerals Canada, Limited*.—(*Avis de motion portant production de documents n° 41*).

(35) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie d'une lettre du 2 janvier 1973, adressée par M. R.K. Allen, conseiller de la *Gulf Mineral Resources Company*, filiale de la *Gulf Oil Corporation* et conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, à M. F.R. O'Hara, avocat et conseiller antitrust de la *Gulf Oil Corporation* et communiquée à M. N.M. Ediger, directeur de la *Gulf Minerals Canada, Limited* accompagnée d'une lettre datée du 27 décembre 1972 de M. N.M. Ediger à M. S.A. Zagnoli, président de la *Gulf Minerals Canada Limited*, et communiquée à MM. R.K. Allen et W.Z. Estey, associé de Robertson, Lane, Perrett, Frankish & Estey, conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, et d'une autre lettre du 22 décembre 1972, de M. J. Austin, sous-ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources et président d'Uranium Canada Limitée, société de la Couronne, à M. N.M. Ediger, exposant des conclusions juridiques et sollicitant un avis du même ordre au sujet du projet de réponse du client à la directive envisagée par